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Samenstelling en taakverdeling bestuur 
Het bestuur van de PvdA Stichtse Vecht bestond in 2021 uit:  

- Frans van Zoest, voorzitter 
- Hans Nevenzeel, penningmeester 
- George van der Wijck, secretaris a.i. tot 25 november 2021, daarna algemeen 

bestuurslid met communicatie als aandachtsgebied.  
- Wilma Jansen, secretaris sinds 25 november 2021 
- Vacature algemeen bestuurslid 

 
Het bestuur vergaderde zes keer, meestal in aanwezigheid van de fractievoorzitter. Een belangrijk 
aandachtspunt was het zoeken naar een nieuwe secretaris, voorzitter en algemeen bestuursleden. 
Het bestuur is zeer verheugd dat Wilma Jansen in 2021 is toegetreden tot het bestuur als secretaris 
en in 2022 Victor Koppelmans zal toetreden als algemeen bestuurslid. Mede omdat alle aandacht 
moest gaan naar werving van kandidaten voor de politieke functies van kandidaat raadslid en 
lijsttrekker, de kandidaatstellingscommissie, de programmacommissie en het campagneteam bleek 
het erg lastig om leden óok nog te enthousiasmeren voor de belangrijke rol van bestuursvoorzitter. 
De hoop is dat dit na de verkiezingen meer kans van slagen heeft, ook omdat de huidige voorzitter 
daarna zijn taak zal neerleggen.  
 
Samenwerking met de fractie 
Ook in 2021 was de samenwerking met de fractie wederom uitstekend. Het bestuur is goed 
geïnformeerd over en betrokken bij de fractieprocessen. De fractievoorzitter nam regelmatig deel 
aan de bestuursvergaderingen. Met enige regelmaat nam de bestuursvoorzitter deel aan de 
fractievergaderingen.  
Wel was 2021 een zeer roerig jaar voor de fractie, wat ook het bestuur veel tijd en inzet heeft gekost. 
In januari moest fractievoorzitter Els Swerts vanwege werkgerelateerde redenen haar 
raadslidmaatschap en fractievoorzitterschap stoppen. Commissielid Sophia Jeddaoui (nr. 9 op de lijst) 
was gelukkig bereid haar raadslidmaatschap over te nemen en Joseph Toonen het 
fractievoorzitterschap. Lukas Burgering werd commissielid. Dit toonde de veerkracht van onze 
afdeling maar weer eens aan.  
Het vinden van een nieuwe onderlinge balans en samenwerking bleek echter een behoorlijke 
uitdaging, ook in de context van een turbulent politiek landschap en de naderende verkiezingen.  Dit 
leidde in december helaas tot het aftreden van Douwe van der Wal als raadslid. Desondanks heeft de 
fractie, samen met wethouder van Dijk, een uitstekende politieke prestatie geleverd met zeer veel 
sociaal-democratische resultaten. De fractie heeft op de ledenvergadering uitgebreid 
verantwoording afgelegd aan de leden.  
 
Leden 
Eind 2021 waren 150 mensen lid van de afdeling Stichtse Vecht. Per eind 2020, 2019, 2018, 2017, 
2016, 2015 en 2014 telde onze afdeling 150, 154, 168, 172, 180, 173 en respectievelijk 182 leden. De 
investering werven van nieuwe actieve leden (o.a. door een kennismakingscursus lokale politiek eind 
2020/begin 2021) heeft relatief veel vruchten afgeworpen: 4 nieuwe actieve leden, die waarvan 2 
hoog op de lijst voor de gemeenteraad staan en 2 actief zijn geworden in campagne en bestuur.  
 
Op 23 februari 2020 overleed ons zeer gewaardeerde lid Piet van den Akker op 85-jarige leeftijd. In 
Stichtse Vecht was hij lokale ambassadeur van de poëzie. We zullen zijn aanwezigheid, 
betrokkenheid bij onze partij en de sociaal democratie en zijn adviezen zeer missen. 
 
Financiën 
Door solide inzet van de penningmeester heeft het bestuur doorlopend goed zicht op het verloop 
van de financien. Het financiële jaar 2021 is grotendeels verlopen in overeenstemming met de 
begroting 2021 en positief afgesloten. Substantiële afwijkingen waren er niet Op de ALV van 
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november 2021 is naast Marian van Huis, Jolanda Benneker toegetreden tot de kascommissie. De 
verwachting is dat de kascommissie in maart 2022 de financiën van 2021 goedkeurt. 
 
Activiteiten 
De activiteiten zijn sterk beïnvloed door de coronacrisis. Op bestuurs-BBQ en een extra ALV in 
oktober na, waren alle activiteiten online. 
 
ALV 
Er zijn op 3 maart en 25 november ALV’s georganiseerd via het PvdA beeldbelsysteem SamenOnline. 
Op 7 oktober is een extra ALV georganiseerd om de lijsttrekker te benoemen. Naast reguliere 
onderwerpen (zoals begroting, jaarplan, jaarverslag), waren vooral de voorbereidingen voor de 
verkiezingen in 2022 belangrijke onderwerpen. 
 
Campagne Tweedekamerverkiezingen 2021 
 

In het kader van de tweede kamer verkiezingen zijn 13.000 flyers 
bezorgd in de belangrijkste win-wijken. Ook zijn spandoeken 
opgehangen en is een social media campagne gevoerd met landelijke 
buurtvideo’s en edorsement video’s van onze raadsleden.  
 

 
 

 
Voorbereiding verkiezingen 2022 
In 2021 is het draaiboek GR2022 gevolgd dat in november 2020 door de ALV werd vastgesteld. Er zijn 
profielen voor de kandidaten en wethouder opgesteld en een kandidaatstellinsgcommissie (Corrie 
Noom, Job Cohen en Ingrid Groenewegen) en programmacommissie (Lukas Burgering, Wim 
Verhagen en Els Swerts) geworven en benoemd door de ALV. Het bestuur heeft zeer veel energie 
gestoken in het werven van kandidaten, o.a. via aandacht in lokale media. Voor het 
verkiezingsprogramma is, o.a. via een advertentie in de lokale media en aandacht in nieuwsbrieven, 
een flinke hoeveel input van de leden en inwoners opgehaald. Deze commissies hebben zeer goed 
werk verricht, resulterend in een mooie lijst van 20 kandidaten en een prachtig, beknopt en sociaal-
democratisch verkiezingsprogramma Het Kan Beter met 7 thema’s. Op 7 oktober hebben de leden op 
een extra ALV Lukas Burgering als lijsttrekker gekozen en als nr 1 op de lijst geplaatst. De rest van de 
lijst en het programma is op de ALV van 25 november vastgesteld. Het bestuur heeft verder alle 
formaliteiten volbracht om mee te kunnen doen aan de verkiezingen. Tenslotte is een campagneplan 
en organisatie ingericht. Deze bestond uit 5 themateams en een kernteam bestaande uit de 
bestuursvoorzitter/campagneleider, secretaris, lijsttrekker en twee leden met communicatie en 
marketing expertise. Deze zijn in december gestart met de campagne. 
 
Ombudsteam 
De fractie heeft in 2021 ombudsvragen van inwoners ontvangen en waar mogelijk opgepakt. Een 
precieze registratie van het aantal en aard van de hulpvragen en acties is niet beschikbaar. 
 



 
 

4 
 

Communicatie 
In 2021 zijn op de website 35 nieuwsberichten gepubliceerd, op facebook 34 en op twitter 74. Het 
aantal volgers van ons facebook kanaal groeide met 41% naar 293, van Twitter met een kleine 10% 
naar 566. De meeste berichten waren inhoudelijk gerelateerd aan het werk van de fractie of aan de 
verkiezingscampagne. Verder werden in totaal 15 nieuwsbrieven en mailingen verstuurd die naar alle 
leden gingen. Vanuit de fractie zijn ook diverse persberichten verstuurd over actuele onderwerpen. 

 
Deelname aan landelijke en provinciale activiteiten en samenwerking met Waterschappen 
Door diverse fractieleden en afdelingsleden is deelgenomen aan provinciale afdelingsvergaderingen. 
Gerjet Wisse en Gerard Aaftink zijn lid algemeen bestuur Waterschap Amstel Gooi en Vecht. 


